

WELCOME

Welcome to the Mongkok Gospel Hall website. We hope you enjoy your visit and desire to visit us in person.

About Us:-

- We are Christians who gather together in the Name of our Lord and Saviour Jesus Christ, claiming His promise, "Where two or three are gathered together in My Name, there am I in the midst of them. (Matt.18:20)
- We meet on a regular weekly basis for worship, ministry, Bible study, prayer, gospel and other Christian privileges and responsibilities. (Acts 2:42; 12:12; 14:27; 20:7)
- We believe that the Bible is the inspired Word of God and our infallible guide. It is profitable for doctrine, for reproof, for correction, for instruction in righteousness. (2Tim 3:16)
- We call our meeting place a Gospel Hall because it is a place where you can hear the gospel. The gospel is the power of God unto salvation to every one who believes and faith comes by hearing the Word of God. (Rom.10:17; 1:16)

歡迎

歡迎來到旺角福音堂網站，我們希望你喜歡，更希望你親身到福音堂探訪我們。

關於我們：-

- 我們是奉我們主救主耶穌基督之名聚會的基督徒，信守祂的應許："無論在哪裏，有兩三個人奉我的名聚會，那裏就有我在他們中間。"[太十八 20]
- 我們每星期都舉辦各種聚會：敬拜、講道、查經、禱告、傳福音和其它基督徒相關任務和職責。[徒二 42; 十二 12; 十四 27; 二十 7]
- 我們相信聖經是神所默示的話和正確無誤的指引，於教訓、督責、使人歸正，教導人學義，都是有益的。[提後三 16]
- 我們給聚會地方命名為福音堂，因為它是任何人都可進來聽福音的地方，福音是神的大能，要救一切相信的人；信道是從聽道來的，聽道是從基督的話來的。[羅一 16; 十 17]